
ZAPISNIK KONSTITUTIVNE SEJE KOMISIJE ZA ŠTUDENTE S POSEBNIMI 
POTREBAMI UNIVERZE V LJUBLJANI 
 
Datum zasedanja: 1.2.2010 
Ura zasedanja: 13:00 
Kraj zasedanja: Vogalna soba (79/80) Univerze v Ljubljani 
 
Vabljeni: 
Člani komisije za študente s posebnimi potrebami in rektor UL  
 
Prisotni člani komisije: 
dr. Mojca Vrhovski Mohorič (PEF), Andreja Turman (EF), Adrijana Biba Starman 
(študentka FF), izr. prof. dr. Damir Karpljuk (FŠ), doc.dr. Hotimir Tivadar (FF), doc.dr. 
Polona Kovač (FU),  in doc.dr. Mateja Kert (NTF). 
 
Drugi prisotni: 
Rektor prof.dr. Stanislav Pejovnik, Vanja Vučetić Dimitrovski (UL), Maja Dizdarević (UL) 
 
Odsotni člani komisije: 
Maria Carmela Palmisano (TEOF), prof.dr. Črt Marinček (MF), asist.dr. Alan Kacin, 
Marina Vihar (UL) 
 
 
Predlagani dnevni red: 
 
1. Konstituiranje komisije (izvolitev predsednika/predsednice, izvolitev namestnika  
predsednika/predsednice komisije) 
2. Predstavitev dosedanjega dela Komisije za študente s posebnimi potrebami 
3. Razno 
 
 
Sklep št. 1: Dnevni red je soglasno sprejet. 
 
AD 1 KONSTITUIRANJE KOMISIJE ZA ŠTUDENTE S POSEBNIMI POTREBAMI 
 
Z menjavo vodstva na UL se je tudi zamenjala komisija za študente s posebnimi 
potrebami Univerze v Ljubljani. Vodstvo je ocenilo, da vlada zmeda okoli komisij, zato se 
je v izognitev temu odločilo za imenovanje novih članov komisij.  
Člani komisije, ki so sodelovali tudi v prejšnji komisiji izrazijo upanje, da to ne bo ustavilo 
nadaljnjega dela komisije in predlagajo, da se v komisijo povabi tudi nekatere prejšnje 
člane komisije. Dr. Mojca Vrhovski Mohorič ne nasprotuje starim članom, posredovala 
jim bo gradivo. 
 
Rektor predlaga, da svoje delo predsednice komisije še naprej nadaljuje dr. Mojca 
Vrhovski Mohorič (PEF) in da se za podpredsednico imenuje dr. Polono Kovač.  
Dr. Polona Kovač zavrne kandidaturo.  



Dr. Mojca Vrhovski Mohorič izpostavi, da si ne želi ponovno kandidirati, saj ima veliko 
drugih delovnih obveznosti in spregovori o dvomih, ki so bili rektorju predstavljeni na 
skupnem sestanku. Na podlagi izkušenj preteklega vodstva je podvomila v podporo 
komisiji. Ima občutek, da so se dela lotili preveč optimistično, s strani UL pa niso nikoli 
dobili nobenega odgovora na njihova poročila, nenehno izpostavljajo, da se bo področje 
študentov s posebnimi potrebami težko dobro uredilo zaradi pomanjkanja financ.  
 
Rektor ocenjuje, da je komisija do zdaj naredila veliko in da bo vprašanje financ vedno 
prisotno, daj je potrebno upoštevati finančno stanje članic, ko gre za urejanje klančin 
itd.). Poudari, da je sedanje vodstvo UL izredno zainteresirano, da ta komisija deluje in 
obljublja posebno podporo pri delu. Zagotovi pomoč  prorektorja Valiča. Ponovno 
naprosi, da se dr. Mojca Vrhovski Mohorič vnovič odloči za kandidaturo.  
Poudari, da se izboljšuje sodelovanje vodstva in komisije. Pred odhodom nekdanjega 
glavnega tajnika dr. Mirka Pečariča ga je izrecno zaprosil, da pregleda pravilnik in 
posreduje članom komisije komentarje.  
Pravilnik s komentarji je na sestanku posredovala Vanja Vučetić Dimitrovski.  
Rektor za podpredsednico na novo predlaga študentko Adrijano Bibo Starman iz 
Filozofske fakultete.  
 
Sklep št. 2: Člani komisije potrdijo dr. Mojco Vrhovski Mohorič za predsednico 
komisije in Adrijano Bibo Starman za podpredsednico komisije.  
 
Dr. Mojca Vrhovski Mohorič omeni, da je komisija z novim imenovanjem izgubila 
predstavnico študentov invalidov Slovenije. 
Rektor poda predlog za širitev komisije za novega člana.  
 
Sklep št. 3: Komisija predlaga UL širitev članov komisije in sicer za Teo Černigoj 
(predstavnica študentov s posebnimi potrebami), Tatjano Penšek Slivar (VF) in 
Heleno Zupan (FRI).   
 
 
AD 2 Predstavitev dosedanjega dela komisije za študente s posebnimi potrebami 
 
Dr. Mojca Vrhovski Mohorič je poročala o delu komisije. Meni da so v svojem kratkem 
mandatu opravili precej dela, kar je dokumentirano v Poročilu komisije za študente s 
posebnimi potrebami (datum 31.1.2010). Komisija je na petih rednih sejah in dveh 
dopisnih sejah obravnavala problematiko statusa študentov s posebnimi potrebami, 
analizirala stanje arhitekturne in komunikacijske dostopnosti ter število študentov s 
posebnimi potrebami na članicah, pripravljala predlog pravilnika o študentih s posebnimi 
potrebami na UL in možnost prilagoditve študija za gluhe in naglušne študente UL. 
 
PRAVILNIK O ŠTUDENTIH S POSEBNIMI POTREBAMI NA UL 
Komisija je na petih sejah in delovnem sestanku, sodelujoč s posameznimi službami in 
strokovnjaki, pripravljala, obravnavala in usklajevala vsebino pravilnika. Pripravljen 
predlog pravilnika so posredovali v mnenje Univerzi v Ljubljani, in sicer nekdanjemu 
glavnemu tajniku Mirku Pečariču. Komisija dobi povratno informacijo, da je osnutek 



pravilnika neprimeren za pravno presojo, saj vsebuje polno dodatnih predlogov in dolgih 
komentarjev k posameznim členom.  
Ob vrnitvi pravilnika s predlogi komisija ugotovi, da se je obravnavala napačna različica 
pravilnika.  
Zaradi številnih zapletov in vpletenosti prava pri pripravi pravilnika, Vanja Vučetić 
Dimitrovski predlaga, da se oblikuje posebna delovna skupina za to področje, v katero 
bodo vključeni nekateri predstavniki komisij in pravnik ter predstavnik UL. Skupina bi 
pripravljala pravilnike in jih posredovala v obravnavo komisiji.  
Za člane delovne skupine so predlagani Andreja Turman, Polona Kovač, Moja Vrhovski 
Mohorič, Adrijana Biba Starman in Vanja Vučetić Dimitrovski. Ime pravnika iz UL 
univerza sporoči naknadno.  
 
Sklep št. 4: Komisija predlaga imenovanje delovne skupine, ki bi skrbela za 
pripravo pravilnika za študente s posebnimi potrebami. Njeni člani bi bili Andreja 
Turman, Polona Kovač, Moja Vrhovski Mohorič, Adrijana Biba Starman, Vanja 
Vučetić Dimitrovski in pravnik UL. 
 
 
AD3 Razno 
 
EVIDENTIRANJE ŠTUDENTOV S POSEBNIMI POTREBAMI 
 
Za lažje kandidiranje UL na razpise Ministrstva za visoko šolstvo RS in s tem v zvezi 
prepotrebnim financiranjem urejanja področja študentov s posebnimi potrebami, bi bilo 
potrebno čim prej pripraviti pregled/analizo stanja na članicah UL. UL bi morala na 
članice v kratkem poslati dopis v katerem naj jih pozove, da evidentirajo svoje študente s 
posebnimi potrebami. Nekatere članice že same na različne načine spremljajo stanje, 
bodisi preko izdanih odločb, bodisi s priloženimi dokazili, ko uveljavljajo posebno 
obravnavo. Predsednica opozarja, da se pojavljajo zakonske omejitve kako evidentirati 
študente s posebnimi potrebami. Predlaga, da se v sodelovanju z Društvom študentov 
invalidov Slovenije pripravi sistem evidentiranja teh študentov. Kot orodje evidentiranja 
bi se lahko uporabil že pripravljen vprašalnik Alenke Berk, strokovne sodelavke Društva 
študentov invalidov Slovenije.   
 
Sklep št. 5: UL naj na članice pošlje dopis, v katerem se jih pozove, da 
posredujejo podatke o študentih s posebnimi potrebami.   
 
POIMENOVANJE ŠTUDENTOV S POSEBNIMI POTREBAMI 
 
Tekom razprave v zvezi z načinom poimenovanja študentov s posebnimi potrebami dr. 
Polona Kovač izrazi skrb glede samega poimenovanja. Nekdanji stari/novi člani komisije 
obrazložijo, da se pri poimenovanju študentov s posebnimi potrebami opirajo na 2. člen 
osnutka pravilnika o študentih s posebnimi potrebami na Univerzi v Ljubljani …Tako 
komisija za študente s posebnimi potrebami opredeljuje študente z delno ali popolno 
izgubo vida (slepi in slabovidni študenti), študente z delno ali popolno izgubo sluha 
(gluhi in naglušni študenti), študenti z govornimi in jezikovnimi motnjami in motnjami 
komunikacije, študente z gibalnimi ovirami, študente z dolgotrajno ali kronično boleznijo, 



študente s primanjkljaji na posameznih področjih učenja, študente s težavami na 
področju duševnega zdravja, študente s težavami v socialni integraciji ter študente z 
motnjo avtističnega spektra.  
 
Sklep št. 6: Za poimenovanje študentov s posebnimi potrebami se ohrani 
definicija iz 2. člena osnutka pravilnika o študentih s posebnimi potrebami.  
    
Sklep št. 7: Komisija se bo ponovno sestala v ponedeljek, 15.3.2010, takrat pa 
bodo tudi določili naslednje termine sestajanj, ki bodo potekali enkrat mesečno. 
 
Sklep št. 8: Maja Dizdarević posreduje povezavo do intraneta, novim članom 
komisije pošlje vse dosedanje gradivo in sporoči komisiji kateri so uradno 
imenovani člani delovne skupine za študente s posebnimi potrebami. Delovna 
skupina se po imenovanju med seboj skoordinira in sestane.   
 
 
Naslednja seja bo v ponedeljek, 15.03.2010, ob 13.uri 
Seja je bila končana ob 14.20 
 
Predsednica komisije: dr. Mojca Vrhovski Mohorič 
Zapisala: Maja Dizdarević 
 


